
Protokoll styrelsemöte 171030 

Närvarande: Maria Hermansson, Eva-Britt Thörnqvist, Catarina Segerhjelm, Frida Svensson, 
Kristine Larsson, Britta Grönqvist, Maria Jisfält, Kajsa Landström & Randine Pettersson. 

1. Mötet öppnades 
2. Till justerare valdes Frida Svensson 
3. Dagordningen godkändes 
4. Kassörens rapport: Bidrag är sökt för inköp av elgräsklippare under 2018. Budget är i 

balans. 
5. Medlemsfrågor: Diskussion kring medlemsavgifter. Styrelsen beslutade att se över om 

informationen på hemsidan behöver förtydligas avseende avgift stödmedlem, medlem 
samt medlemskap i hönsgruppen. Eva-Britt skall kontakta hönsgruppen och be dem se 
över informationen på deras länkade hemsida.  
Rutiner kring uppsägning av lotter togs upp. Skall uppsagd lott tilldelas till den som 
står först i kön direkt istället för i början av nästkommande odlingssäsong?   
Diskussion kring hur föreningen skall göra med arbetsdagarna under nästa år. Skall vi 
ha någon form av avprickning? 

6. Kommande aktiviteter: Styrelsen beslutade om en extra arbetsdag för att plantera lökar, 
tömma flishögen och flytta från kompost område B. Förslag på datum 11,12,18 eller 
19/11. Catarina och Eva-Britt kan, med hjälp av andra intresserade medlemmar, hämta 
ensilage på gård i Vallda.  
Britta skall ordna med en skylt till komposten område B eftersom det fortfarande läggs 
på avfall där.  
Nästa styrelsemöte bestämdes till 27/11. Maria Hermansson tar kontakt med Anna 
Arias angående datum för inspirationsdag/workshop i januari. Diskussion kring om 
t.ex. odlarna vid kyrkan skall bjudas in. 

7. Övriga frågor: Hemsidan behöver uppdateras. Många texter upplevs av styrelsen som 
utbroderade. Fram till nästa styrelsemöte skall alla gå in och läsa på hemsidan och 
komma med förslag på uppdateringar. 

8. Mötet avslutades 
 
  
 
 
 
 
 


